

STYRELSEMÖTE

PROTOKOLL

2003-05-20

Nätverket Renare Mark

Plats Handelsakademin, Göteborg

Närvarande	Lisa Ledskog	LL
	Thomas Liljedahl	TL
	Eva Larsson, från punkt 3	EL
	Krister Honkonen	KH
	Karin Axelström	KA
	Per Olsson	PO
	Anneli Liljemark	AL
	Christer Egelstig, från punkt 4	CE

Delges Nätverkets styrelse

1. Mötets öppnande Lisa hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. Thomas, Per och Eva hälsades välkomna till sitt första styrelsemöte.

2. Dagordning Dagordningen fastställdes

3. Höstmöte 2003 Thomas är tillsvidare styrelsens kontakt mot arbetsgruppen för höstmötet tillsammans med Elke Myrhede. Anna-Lena Öberg Högsta är intresserad av att vara med och arbeta med höstmötet. Den definitiva arbetsfördelningen får gruppen komma fram till genom exempelvis ett telefonmöte inom kort. **TL**

Lennart Andersson på Scantec Lab har visat intresse att vara med och ordna monter och postervisning.

Jesper Karlström Tyréns, Anna Sorelius Lst, Ola Hansson SWECO är andra förslag på personer som kan vara med. TL ställer frågan till dem.

En sammanställning har gjorts av förslag till ämnen på kommande höstmöte som kom fram vid enkäten från vårmötet 2003.

Viktigt att vi tar tillvara signaler om för tajt schema från tidigare möten. Även lämna utrymme för några längre pass med lite fördjupning. Det har också varit för lite tid för postervisning.

Parallella pass med föreläsningar och workshops bör övervägas.

Vi bör inte ha för många fördragshållare, kostnaderna drar iväg mycket.

En diskussion fördes om vad höstmötet ska handla om. Många synpunkter och förslag framfördes till TL att ta med sig till arbetsgruppen.

Ett förslag är att göra parallella pass kring olika föroreningstyper, t ex klorerade lösningsmedel eller branscher, t ex sågverk, oljebranschen m m.

Umeå kongress är anlitade för att sköta praktiska arrangemang.

Projekt som gått fel. Stort intresse av att höra mer om sådana för att lära sig av erfarenheterna.

Vilka når vi i nätverket? Kommuner, tekniska kontor, fastighetsägare, problemägare.

Beställarfunktionen. Planprocessen. (Litet parallellpass eller till nästa Vårmöte?)

Mötesplatsen är viktig.

Hur når vi kommunerna? Tekniska kontor.

NV och Boverket arbetar med vad som gäller för förorenade områden. Kan det vara intressant att ta upp. Ingegerd Andersson på NV är med.

Upphandling av undersökningar och utredningar. Vi får vad vi handlar upp. Erfarenheter av upphandling.

Är problemägarfrågor ett ämne för kommande vårmöte? Ansvarsfrågor, planprocess, fastighetsöverlåtelse m m.

4. Kanada

Lisa träffade representanter från Kanada förra veckan: Randy Vallis, Brendan Mc Donald och Shayne Armstrong från Public Works and Government Services samt Inga-Lill Olsson från kanadensiska ambassaden. Några kanadensare kommer troligen hit igen i september och har en workshop med NV. Inget konkret bestämt -bollen ligger hos kanadensarna.

Vad vill vi ha ut av med ett eventuellt arrangemang med kanadensarna?

Per O: NV har ett uppdrag från regeringen. De nationella miljömålen är satta i 5 års intervaller. Det finns specificerade delmål för hur de nationella

miljömålen ska nås. Delmålen var orealistiska. Nu ska man sätta mål för nästa period. Regeringen har gett NV uppdrag att ta fram nya delmål för åren 2005-10. Man ska även lämna förslag till hur man ska arbeta för att nå målen. Det finns en grupp med några från LS, NV, SGU och SGI. I samband med mötet i Skövde bjöd Per ned dem till LS i Göteborg och det resulterade i att gruppen blev bjuden på en resa till Kanada för att studera hur man arbetar där. Tanken var att fånga upp hur man arbetar där för att se om det fanns några erfarenheter att ta till vara. Public works arbetar på provinsnivå, motsvarande stora län. Det finns ett stort intresse från näringslivet i Kanada att ha ett utbyte av erfarenheter.

PO

Vad är tanken med Workshopen i september? Per kollar med NV och mailar ut besked.

Erfarenhetsutbyte med Kanada är viktigt.

AL

Anneli pratar med Inga-Lill på kanadensiska ambassaden om en eventuell studieresa.

5. Nordsoil

Övriga länder har sagt nej till ekonomiskt stöd. Vi diskuterade hur vi ställer oss till fortsatt samverkan.

Träffen vi hade i Stockholm utmynnade i att vi skulle ta med oss en fråga till våra styrelser om att finansiera med 3000 € var. Vi beslutade förra gången att bidra med 1000 €.

Det finns dock ingen anledning för oss att hålla Nordsoil vid liv om inget annat land är intresserade.

Det räcker med att det finns fyra organisationer som kan samverka utan att ha en speciell organisation. Nätverken bör själva svara för kontakten mellan länderna.

Vi har inga konkreta planer på något Nordsoilarrangemang just nu.

6. Logotyp

Några förslag har kommit in från medlemmar. Två förslag lämnas till Marie på Form och Fakta för bearbetning.

KA

7.
Hemsidan

Vi tror att de börjar bli klara och vi börjar närma oss att vi ska lägga in information på hemsidan.

Inom en månad måste vi ha växlat hemsida, vi har sagt upp det andra

abonnemanget.

Euronetics vill göra hela grafiken med färg och form utifrån vår kommande logotyp.

Vi kan inte vänta på logotypen för att göra klar hemsidan. Vi får tillsvidare arbeta med den brungröna texten i det första logotypförslaget.

Det som vi ska lägga in på hemsidan? När vi har en sida som är klar för att lägga ut får vi lägga ut de nödvändiga först och fylla ut vartefter. KH svarar för att föra över texter. KH har redan börjat lägga över en del för att testa redigeringsystemet. KH har direktkontakt med Euronetics.

KH

8. Göteborg juni Brittiska ambassaden har hört av sig om Brittiska företag som vill hitta kontakter i Sverige. De bjuder in till en träff. Vi lägger ut information på hemsidan om att träffen är. LL ger besked att vi lägger ut information på hemsidan. **LL,KH**

9. Planeringsmöte hösten 2003 Vi har bestämt att ha ett större planeringsmöte med alla valda funktionärer i augusti/september. Lunch till lunch.

26-27 augusti.

LL kollar lokaler. Riddersviksgård är ett förslag. Ansgarsliden i Sigtuna. Klubbensborg. Långholmen. Kristinebergs värdshus.

LL

Inför det mötet bör vi vara lite förbereda. Vi bör samla ihop alla förslag vi fått vid olika tillfällen och ta till vara dem.

Vad har vi för intresse av nätverket, vad vill vi ha ut.

Vad är målet med föreningen och hur ska föreningens verksamhet se ut på sikt. Diskussioner kring mer övergripande mål och inriktning för nätverket.

LL kallar övriga funktionärer.

LL

10. Föregående protokoll AL försöker hinna med dem till nästa möte. Skickar över utkastet till LL.

11. Övriga frågor Nyhetsbrev – Consoil referat.

12. Kommande möten 16 juni telefonmöte, 8.15. LL kallar till mötet.

LL

möten

13. Mötets avslutning LL förklarade mötet avslutat.

Nedtecknat av

Justerat

Anneli Liljemark/Krister Honkonen

Lisa Ledskog